

会展食品专用外送箱系列 报名

产品名称	会展食品专用外送箱系列 报名
公司名称	深圳市江智工业技术有限公司
价格	580.00/件
规格参数	新奇创意项目:报名
公司地址	中国 广东 深圳市宝安区 沙井街道芙蓉工业区三路
联系电话	86-0755-27803089 13823174938

产品详情

江智外送箱主要是采用新兴碳纤维玻璃钢复合材料制造,具有保温保味环保卫生耐震高强度重量轻可多次翻新使用同时具有形象实力标识展示等功能,更是彰显实力拉开与同行竞争的经济型耀眼名片.现已成为中国外送第一品牌,国际知名品牌,深圳创新型产品。

jiangzhi delivery box is used mainly in emerging fiber glass material, with thermal insulation, keep flavor, environmental, health , high strength and light weight for multiple renovation of the use .both can showing the strength, features in the competition. jiangzhi has become the first brand in china's delivery product, the internationally renowned brands, innovative products in shenzhen.

目前所开发的江智保味类12款系列外送箱主要用于餐饮食品行业外送比萨,快餐,奶茶,凉茶,水果,冷饮,蛋糕等;已开发的物流类2款快件收发箱主要用于周边区域短距离小物件收发便利低成本输送(日本邮政部门已采用)的储运箱等。还有开发的1款用在自行车(含电动)/摩托车(含电动)上用的流动广告宣传箱等。

currently our company has developed 12 series delivery boxes mainly to delivery pizza, fast food, milk tea, herbal tea, fruit and cold drinks, cakes, etc; and developed 2 boxes use to express logistics is mainly used for sending and receiving packages surrounding areas to facilitate the short-range transceivers to low cost.also has one model used for the a bicycle (including electric) / motorcycles (including electric) on the flow of used boxes and other advertising.

为更好更便利地更快捷地为全球客户提供外送箱产业最好的功能与服务,我司首家制定外送箱产品全球第一部标准即q/jz 18 · d01-2008《江智jzera外送箱通用技术条件》,从2009年2月首家开始实施《江智外送箱综合服务实施细则》;从2010年2月改版《外送箱》书刊杂志为全球首家出版发行 外送箱 电子杂志并免费发送。

同时正在利用自身强大的产品设计开发优势,以及摩托车/新能源电动摩托车等产品制造优势,全力开发专业外送外卖用途的外送功能摩托车/新能源电动车等。深受国内外客户喜爱,产品供不应求。

江智保味外送箱

外送原汁美味

享受健康营养

我江智公司开发的外送箱有车配（摩托车电动车自行车等）外送箱以及便携和背式外送箱。其中车配外送箱同时免费提供固定支架，若客户用车（如scooter后货架不适应时），可开发相匹配的多功能货架。

jiangzhi developed the delivery box has the one to fix on the vehicles (electric bicycle, motorcycle, bicycle, etc.), as well as has the portable style and back-style box.the one that can fix on the vehicles we supply the bracket freely. if customer vehicle (such as scooter,when not suited to post-shelf),can be developed to match the shelf.

另外我司所开发的外送箱可根据不同客户以及具体外送商品的不同特殊要求，可进行箱内更完善的配置，以及表面不同色泽加贴形象标识的处理，以便在外送时同时进行广告宣传展示

in addition,we developed the delivery box according to the different customers and different goods and special requirements can be refine the box configuration,as well as the logo to the surface of a different color,in order to the customer when delivery their food at the same time publicize and demonstrate.

"会展食品专用外送箱系列"的新奇创意项目为报名